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P R O T O K O Ł  Nr  XXXI/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 18 listopada 2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz.15.00 – 17.00 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej 

 w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Burmistrz wnioskował o poszerzenie obrad o dodatkowe punkty :  

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i 

przychodów w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec  na lata 2016 – 2026. 

3. Podjęcie uchwały dot.  dzierżawy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy w przedmiocie dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy 

Ogrodzieniec, położonego w Ogrodzieńcu przy ulicy Józefów, na czas  

oznaczony  do pięciu lat, z dotychczasowym dzierżawcom w trybie 

bezprzetargowym. ( chodzi o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  z Tauronem  
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Dotychczasowa umowa wygasa  31 grudnia 2016r.Dzierżawca złożył wniosek 

o kontynuację dotychczasowej umowy dzierżawy. 

4. Informacja Burmistrza  o aktualnym stanie przygotowań  Gminy do   reformy 

oświaty. 

 

 

Radni przyjęli jednogłośnie zaproponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 20.09.2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenie jej przebiegu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/225/2016 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 25 października 2016r. w sprawie stawek od środków 

transportowych na rok 2017. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  

w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność i 

będących w posiadaniu Gminy Ogrodzieniec, położonych w obrębach Ogrodzieniec, 

Podzamcze, Mokrus, Ryczów, Kiełkowice na czas oznaczony do 3 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie zmiany granic Gminy 

Ogrodzieniec. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i przychodów w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec  na lata 2016 – 2026. 

12. Podjęcie uchwały dot.  dzierżawy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy w 

przedmiocie dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy Ogrodzieniec, 

położonego w Ogrodzieńcu przy ulicy Józefów, na czas oznaczony  do pięciu lat, z 

dotychczasowym dzierżawcom w trybie bezprzetargowym.  

13. Informacja Burmistrza  o aktualnym stanie przygotowań  Gminy do   reformy oświaty. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

15. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

16. Wnioski i oświadczenia.  

17. Zamkniecie obrad. 

 

 



Strona 3 z 11 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 20.09.2016r. 
 
Protokół Nr XXVIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 20 września 2016r został 
przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
 
 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenie jej przebiegu. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego, 

który w uzasadnieniu między innymi powiedział (…) Drogą publiczną jest droga 

zaliczona na podstawie ustawy o drogach publicznych do jednej z kategorii dróg, z 

której może korzystać każdy, zgodnie z przeznaczeniem, z ograniczeniami i 

wyjątkami ustawowo określonymi. Zgodnie z przepisami ustawy o drogach 

publicznych  zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady 

gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Drogi posiadające status 

dróg gminnych muszą posiadać numer, wobec czego koniecznym jest podjęcie 

uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych oraz podjęciu kolejnej 

uchwały przez Zarząd Województwa Śląskiego w celu nadania numeru.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/239/2016 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenie jej przebiegu  - została przyjęta. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Ogrodzieniec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia. Przedstawione zostały cele programu, przedmiot, zasady oraz formy 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_239_2016.pdf
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współpracy, sposób realizacji programu i priorytetowe zadania. Program współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego jest programem rocznym i będzie realizowany od 1 stycznia do 31 

grudnia 2017 roku. Planuje się przeznaczyć środki finansowe na realizację programu 

w wysokości nie mniejszej niż 30 000,00 zł. Sekretarz poinformował również o 

sposobie tworzenia Programu oraz o przebiegu konsultacji. Tekst Programu był 

przedmiotem konsultacji społecznych w okresie od 28 października 2016r. do 9 

listopada 2016r. poprzez zamieszczenie projektu Programu na stronie BIP Urzędu 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz zebranie opinii na temat projektu przesłanych 

drogą mailową na adres konsultacje@ogrodzieniec.pl  i pisemnie do Urzędu Miasta i 

Gminy. W trakcie prowadzonych konsultacji nie zgłoszono uwag. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/240/2016 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Ogrodzieniec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017 - została przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/225/2016 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 25 października 2016r. w sprawie stawek od środków 

transportowych na rok 2017. 

 

Skarbnik Gminy pani Anna Kuźniak omówiła projekt przedmiotowej uchwały. 

Wyjaśniła, że zmiana uchwały polega na tym, że w §1 pkt2 ppkt b dotyczącym 

ciągników siodłowych i balastowych oraz w  §1 pkt4 dotyczącym przyczep i naczep w 

części dotyczącej ilości osi wymienionych pojazdów - zapis otrzymuje brzmienie „3 

osi i więcej” (w poprzedniej uchwale brzmiał 3 osie). Zapis uchwały musi być zgodny 

z zapisem ustawy, a nie był.  
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

mailto:konsultacje@ogrodzieniec.pl
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_240_2016.pdf
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Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/241/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/225/2016 Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 25 października 2016r. w sprawie stawek od środków 

transportowych na rok 2017 - została przyjęta. 

 

 

Ad. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  

w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność i będących w posiadaniu Gminy Ogrodzieniec, położonych w 

obrębach Ogrodzieniec, Podzamcze, Mokrus, Ryczów, Kiełkowice na czas 

oznaczony do 3 lat. 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia, który między innymi wskazał na fakt ,iż dotychczasowi dzierżawcy są 

zainteresowani dalszą dzierżawą gruntu i złożyli wnioski o przedłużenie umów na 

okres 3 lat.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/242/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność i 

będących w posiadaniu Gminy Ogrodzieniec, położonych w obrębach Ogrodzieniec, 

Podzamcze, Mokrus, Ryczów, Kiełkowice na czas oznaczony do 3 lat - została 

przyjęta 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_241_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_242_2016.pdf
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Ad.  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu". 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia, który zaznaczył (…) nadzór prawny wojewody wniósł zastrzeżenia do 

niektórych zapisów statutu, między innymi chodziło o powielanie zapisów z ustawy.  

Statut dostosowany został do zaleceń nadzoru prawnego i ponownie przedłożony 

Radzie do zatwierdzenia. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/243/2016 w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu" - została przyjęta. 

 

 

Ad.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie zmiany granic Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia, który między innymi powiedział (…)Po przeprowadzeniu konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec opiniuje się pozytywnie zmianę granic poprzez 

włączenie do Gminy Ogrodzieniec działek nr 431, 432, 433, 452, 453, 459, 460/1, 

460/2, 465, 466, 605/2, 605/3, 605/4, 605/5, 606 oraz część działki 550 położonych 

na terenie Gminy Pilica obręb Biskupice. W tej sprawie Wystąpimy do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji, za pośrednictwem Wojewody Śląskiego, z wnioskiem 

dotyczącym zmian granic Gminy Ogrodzieniec. Treść wniosku dotyczącego zmian 

granic Gminy Ogrodzieniec wraz z wynikami konsultacji społecznych dotyczących 

zmiany granic Gminy Ogrodzieniec stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Sekretarz złożył pisemny wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały. 

Poprawka dotyczyła zmiany numeru działki (błędnie wpisano inny numer działki). 

Zmiana została wprowadzona. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_243_2016.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/244/2016 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie zmiany granic 

Gminy Ogrodzieniec -  została przyjęta. 

 

 

Ad.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i 

przychodów w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak, która 

przedstawiła propozycję zmian w budżecie. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/245/2016 w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i 

przychodów w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016 - została przyjęta. 

 

 

Ad.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec  na lata 2016 – 2026. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_244_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_245_2016.pdf
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Skarbnik Gminy Pani Kuźniak Anna przedstawiła propozycję zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2016–2026 - zgodnie z 

załączonym projektem uchwały  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXI/246/2016 w sprawie zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ogrodzieniec  na lata 2016 – 2026 - została przyjęta. 

 

 

Ad.  

Podjęcie uchwały dot.  dzierżawy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

w przedmiocie dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy Ogrodzieniec, 

położonego w Ogrodzieńcu przy ulicy Józefów, na czas oznaczony  do pięciu 

lat, z dotychczasowym dzierżawcom w trybie bezprzetargowym.  

 

Sekretarz MiG Ogrodzieniec pan Dariusz Ptaś omówił projekt przedmiotowej 

uchwały. Między innymi powiedział (…) jest to kolejna umowa dzierżawy terenu o 

powierzchni 55 m.kw. działka 704 położona w Ogrodzieńcu, na czas oznaczony do 

pięciu lat. Dotychczasowa umowa wygasa 31 grudnia 2016r. Dzierżawca TAURON 

Sp. z o.o. złożył wniosek o kontynuację dotychczasowej umowy dzierżawy. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_246_2016.pdf
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Uchwała Nr XXXI/247/2016 w sprawie dzierżawy wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy w przedmiocie dzierżawy terenu stanowiącego własność Gminy 

Ogrodzieniec, położonego w Ogrodzieńcu przy ulicy Józefów, na czas oznaczony do 

pięciu lat, z dotychczasowym dzierżawcom w trybie bezprzetargowym - została 

przyjęta. 

 

Ad. 13 

Informacja Burmistrza o aktualnym stanie przygotowań Gminy do reformy 

oświaty. 

 

Odbyła się prezentacja multimedialna przygotowana przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec Pana Andrzeja Mikulskiego na temat aktualnego stanu przygotowań 

Gminy do reformy oświaty. 

 

Prezentacja przedstawiona przez Burmistrza na w/w temat do wysłuchania  

i obejrzenia na stronie internetowej Gminy Ogrodzieniec w BIP-ie  - nagrania z obrad 

sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radny Grzegorz Wałek - w związku z trwającymi przygotowania do reformy oświaty 

zaznaczył, że w Ogrodzieńcu powinna pozostać cała nie dzielona szkoła 

podstawowa. 

Wczoraj została przeprowadzona rozmowa dot. zaopatrzenia kilku posesji w wodę, 

radny pytał dlaczego tych posesji nie da się podłączyć zgodnie z życzeniem 

mieszkańców.  

 

Radna Grażyna Gołuchowska - rodzice uczniów szkół podstawowych proszą o 

ponowne prowadzenie gimnastyki korekcyjnej ze względu na występujące u dzieci 

wady postawy. Z roku na rok wady postawy u dzieci pogarszają się. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło poruszył sprawę przekwalifikowania działek. Z uwagi na 

fakt, iż dotyczy to jego prywatnych działek, a wokół sprawy pojawiły się 

kontrowersyjne i niepotrzebne dyskusje poprosił o publiczne wyjaśnienie tych kwestii. 

 

Burmistrz odparł, że nigdy nie miało miejsca takie przekwalifikowanie. Procedury 

związane z przekwalifikowaniem prowadzi Rada to są jej kompetencje, a nie 

Burmistrza, gdyby była uchwała w takiej sprawi to ona na sesji jest podejmowana 

przez Radnych Rady Miejskiej.  

 

Sprawa gimnastyki korekcyjnej – Burmistrz zaznaczył, że jest zaskoczony tym 

tematem  bowiem rozmawiał z dyrektorami szkól i taki temat nie był wnoszony. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_247_2016.pdf
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Radna Gołuchowska odparła że informacje w tej sprawie uzyskała od rodziców 

dzieci, dlatego sprawę poruszyła na sesji i skierowała do burmistrza. 

 

Burmistrz odparł że należy to do kompetencji dyrektora szkoły i sprawy w tym 

zakresie z dyrektorami szkół są prowadzone. 

 

Przyłączenie posesji do wodociągu. Pismo w takiej sprawie wpłynęło do Gminy - 

chodziło o to, aby przy okazji remontu ul. Kościuszki wybudować nowy wodociąg na 

odcinku ul:Kościuszki,Narutowicza. Zinwentaryzowano teren pod względem 

istniejących tam sieci technicznych i okazało się, że posesje są podłączone do 

wodociągu od strony ul Olkuskiej i Narutowicza. Zwróciliśmy się do zarządcy drogi z 

pytaniem czy przed przebudową drogi można będzie wodociąg wybudować – chodzi 

o to czy zarządca drogi wpuści Gminę na swój teren. Wodociąg można 

przeprowadzić wyłącznie w drodze - w jezdni, bowiem w chodniku biegnie już sieć 

gazowa. Pismo w tej sprawie zostało wysłane do zarządcy drogi oraz przekazane do 

wiadomości zainteresowanym mieszkańcom. 

 

 

Ad. 15 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

4 listopada odbyło się spotkanie, na którym podsumowano sezon 2016 

ogrodzienieckiego koła Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych. 

 

7 listopada w Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie 

przedstawicieli Rady Rodziców SP w Ogrodzieńcu oraz Przedszkola Publicznego z 

Burmistrzem w sprawie reformy oświaty w gminie. 

 

16 listopada na zaproszenie Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec odbyła się 

wizytacja szkół przez panią Dyrektor Delegatury w Sosnowcu Śląskiego Kuratorium 

Oświaty. Dyrektor Delegatury zwiedziła wszystkie nasze szkoły podstawowe oraz 

gimnazjum. W czasie spotkania odbyły się rozmowy z dyrektorami szkół w sprawie 

przygotowania placówek  do reformy oświaty. 

 

Zakończono i odebrano roboty w ramach zadania przebudowa ciągu dróg gminnych: 

ul. Piastowskiej i ul. Południowej w Ogrodzieńcu. Inwestycja została dofinansowana 

w 50% ze środków Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej 

na lata 2016-2019. 

 

Zakończono budowę ostatniego odcinka chodnika, o długości blisko 250 mb, w ciągu 

drogi wojewódzkiej 790 w Gieble Kolonii. 

 

Na ukończeniu jest budowa ul. Różanej w Ogrodzieńcu wraz z kanalizacją 

deszczową i sanitarną. 
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Trwają prace przy remoncie ul.Spacerowej w Ogrodzieńcu. W ramach zadania 

wykonana zostanie nowa jezdnia i chodniki od skrzyżowania z ul. Piastowską do ul. 

1-go Maja. 

 

Trwają prace przy budowie odcinka chodnika przy ul. Wojska Polskiego w 

Podzamczu na odcinku od Placu Jurajskiego do ul. Partyzantów wraz z kanalizacją 

deszczową. Prace zakończone zostaną w grudniu br. 

 

Trwają prace przy budowie ronda na skrzyżowaniu ul. Kościuszki i ul. 1-go Maja oraz 

remont ul. Kościuszki w Ogrodzieńcu. 

 

 

Ad. 16 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Nowy dzielnicowy w Ogrodzieńcu sierżant sztabowy Sebastian Molik przedstawił się  

i poinformował, że pełni swoją funkcje od 18 października 2016 r. na obszarze gminy 

Ogrodzieniec. Podał następnie telefon kontaktowy - numer tel. kom. 798 031 266. 

 

 

Ad.17 

Zamkniecie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku  

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 17.00 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 


